



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20022

Study Weeks for First Term Test

上學期測驗溫習周

The First Term Test will be held from 29 October 2020 to 3 November 2020 for Form 1 to Form 5 students and from 27 October 2020 to 6 November 2020 for Form 6 students. To let students have sufficient time to prepare for the First Term Test, there are new arrangements for the afternoon Online Enrichment Session. Details are as follows:

本校中一至中五級上學期測驗定於 10 月 29 日至 11 月 3 日舉行，而中六級則於 10 月 27 日至 11 月 6 日舉行。為使學生有充足時間準備本校上學期測驗，網上增潤課將會有新安排，詳情如下：

Form 年級	Suspension Period of Online Enrichment Session 暫停網上增潤課日期	Resumption Dates of Online Enrichment Session 恢復網上增潤課日期
1, 2, 3 & 4	19 October 2020 – 6 November 2020 2020 年 10 月 19 日至 11 月 6 日	9 November 2020 2020 年 11 月 9 日
5 & 6	19 October 2020 – 20 November 2020 2020 年 10 月 19 日至 11 月 20 日	23 November 2020* 2020 年 11 月 23 日*

***Remark:**

To allow more flexibility for Form 5 & Form 6 students to arrange their own plan of studies, the Online Enrichment Session for Form 5 & Form 6 students will be conducted according to the needs of different subjects from 23 November 2020. Students will be informed about the arrangements by subject teachers later.

***備註：**

為讓中五及中六學生可更靈活安排個別學習活動，中五及中六級網上增潤課將由 11 月 23 日開始根據各科需要而進行，有關安排將稍後由科任老師通知學生。

Students are strongly advised to make use of the afternoon session to have good preparation for the First Term Test.

請 貴家長督促子女善用時間努力溫習，準備應考。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

12th October, 2020 二零二零年十月十二日

